
ISSN 1009-0460



A standard linear barcode is positioned horizontally. To its left is the ISSN number, and to its right is a vertical barcode.

9 771009 046207

2020

临床肿瘤学杂志

CHINESE CLINICAL ONCOLOGY

月刊 1995年10月创刊 第25卷 第5期(总第221期) 2020年5月出版

主 管

无锡联勤保障中心卫勤处

主 办

解放军东部战区总医院

编辑出版

《临床肿瘤学杂志》社

社 长

苏 皖

主 编

秦叔逵

编辑部主任

龚新雷

印 刷

江苏省地质测绘院

发 行

国内:江苏省报刊发行局

国外:中国国际图书贸易总公司

(北京399信箱,100044)

国外发行代号:BM8600

订 购

全国各地邮局

邮发代号 28-267

邮 购

《临床肿瘤学杂志》编辑部

地址:南京市杨公井34标34号

邮政编码:210002

电话:(025)84400143;80864363

传真:(025)84400143

E-mail:lczlx@vip.163.com

lczlx@cscu.ac.cn

http://www.lczlx.com

定 价

每期15元,全年180元

标准刊号

ISSN 1009-0460

CN 32-1577/R

2020年版权归《临床肿瘤学杂志》社所有

目 次

论 著

- 特异性蛋白1在胰腺癌中的生物学作用及对细胞因子网络的影响 焦 锋, 韩 婷, 卓 萌, 等 385
- 长链非编码RNA RP11-739N20.2对肺癌细胞增殖和侵袭迁移的影响 赵 艺, 任珏辉, 万 莹 393
- 长链非编码RNA RP5-919F19对胃癌细胞增殖和侵袭迁移的影响 韩 帅, 马俊霞, 黄加国 399
- RP11-273G15.2靶向微小RNA-9-5p对肝癌细胞增殖和凋亡的影响 刘 艳, 沈 涛, 黄 媚, 等 405
- 微小RNA-18a-3p靶向调控HEPN1及对骨肉瘤细胞迁移侵袭的影响 李 涛, 李 娜, 李 佳, 等 412
- 非小细胞肺癌组织的KIF11水平及临床意义 李 蓉, 罗 丽, 龙 赢, 等 418
- 非小细胞肺癌组织的SETD5-AS1水平及临床意义 黄晓慧, 何昭铸, 罗勤利, 等 425
- 结直肠癌组织的COL1A1和COL1A2水平及临床意义 刘小军, 韩建军, 高 飞, 等 430

宫颈癌组织的 MNX1-AS1 水平及临床意义 彭丽, 淡新义, 夏琼 436

NLR、ALB 和 HBV-DNA 对晚期肝细胞癌快速进展的预测价值

..... 廖峰, 郑侠, 秦叔达, 等 441

LKB NTCP 模型对食管癌调强放疗所致放射性肺损伤的预测价值

..... 黄华忠, 李小会, 万文俊, 等 446

小剂量阿帕替尼治疗晚期乳腺癌的效果和安全性分析..... 曾天宇, 孙春晓, 杨帆, 等 451

临床应用

肺部同时性多发磨玻璃结节 56 例临床分析 刘广杰, 巨建梅, 张静静, 等 456

指南与解读

硫培非格司亭临床应用专家共识

..... 中国临床肿瘤学会 (CSCO) 抗肿瘤药物治疗安全管理专家委员会 461

综述与讲座

炎性细胞因子与胃癌关系的研究进展..... 王杨阳, 张逸寅, 顾康生 466

阴道微生物群组与宫颈癌发生发展相关性的研究进展..... 周绮萍, 高蕾 472

短篇报道

左上臂皮肤恶性黑色素瘤伴胰腺、胃、腹腔转移 1 例..... 卫思慧, 王锋, 华海清, 等 478

简讯

欢迎订阅《临床肿瘤学杂志》 《临床肿瘤学杂志》编辑部 392

关于参考文献的引用要求 《临床肿瘤学杂志》编辑部 450

作者校对文稿须知 《临床肿瘤学杂志》编辑部 471

[期刊基本参数] CN32-1577/R * 1995 * m * A4 * 96 * zh+en * p * ¥15.00 * 7500 * 17 * 2020-05

本期执行编委 华海清 责任编辑 张磊 英文编辑 贾佳

CHINESE CLINICAL ONCOLOGY

Monthly Established in Oct., 1995 Vol.25, No. 5 Published in May, 2020

Responsible Institution

Department of Health Logistics, Wuxi Joint Service Support Center of PLA

Sponsor

Eastern Theater General Hospital of PLA

Editing & Publishing

The Institution of Chinese Clinical Oncology
Journal

Journal Proprieter

SU Wan

Editor-in-Chief

QIN Shukui

Managing Director

GONG Xinlei

Printed by

Jiangsu Geologic Surveying and Mapping
Institute

Subscriptions

Domestic

Jiangsu Paper and Magazine Distribution
Bureau, China
Post Subscription Code 28-267

Overseas

China International Book Trading Corporation
(P.O.Box 399, Beijing 100044, China)
Subscription Code BM8600

Mail-Order

Editorial Office, Chinese Clinical Oncology
(No. 34, 34 Biao, Yanggongjing Street,
Nanjing 210002, China)
Tel: +86-25-84400143; 80864363
Fax: +86-25-84400143
E-mail: lcplx@vip.163.com
lcplx@cso.ac.cn
http://www.lcplx.com

CCNS

ISSN 1009-0460
CN 32-1577/R

Copyright © 2020 by *Chinese Clinical Oncology*

CONTENTS IN BRIEF

ARTICLES

Biological role of specific protein 1 in pancreatic cancer and its effect on cyto-kine network	
<i>JIAO Feng, HAN Ting, ZHUO Meng, et al.</i>	385
Influences of long non-coding RNA RP11-739N20.2 on cell proliferation, migration and invasion of lung cancer cells	
<i>ZHAO Yi, REN Juehui, WAN Ying.</i>	393
Effect of long non-coding RNA RP5-919F19 on proliferation, invasion and migration of gastric cancer cells	
<i>HAN Shuai, MA Junxia, HUANG Jiaguo.</i>	399
Targeted regulation of RP11-273G15.2 on microRNA-9-5p and its effect on proliferation and apoptosis of hepatoma cells	
<i>LIU Yan, SHEN Tao, HUANG Mei, et al.</i>	405
Targeted regulation of HEPN1 by microRNA-18a-3p and its effect on migration and invasion of osteosarcoma cells	
<i>LI Tao, LI Na, LI Jia, et al.</i>	412
Level and clinical significance of KIF11 in non-small cell lung cancer tissues	
<i>LI Rong, LUO Li, LONG Ying, et al.</i>	418
Level and clinical significance of SETD5-AS1 in non-small cell lung cancer tissues	
<i>HUANG Xiaohui, HE Zhaoqi, LUO Qinli, et al.</i>	425
Levels and clinical significance of COL1A1 and COL1A2 in colorectal cancer tissues	
<i>LIU Xiaojun, HAN Jianjun, GAO Fei, et al.</i>	430

Level and clinical significance of MNX1-AS1 in cervical cancer tissues*PENG Li, DAN Xinyi, XIA Qiong.* 436**Predictive value of NLR, ALB and HBV-DNA in the rapid progression of advanced hepatocellular carcinoma***LIAO Feng, ZHENG Xia, QIN Shukui, et al.* 441**Predictive value of Lyman-Kutcher-Burman normal tissue complication probability model in radiation-induced lung injury induced by intensity-modulated radiotherapy for esophageal cancer***HUANG Huazhong, LI Xiaohui, WAN Wenjun, et al* 446**Efficacy and safety analysis of low-dose apatinib in the treatment of advanced breast cancer***ZENG Tianyu, SUN Chunxiao, YANG Fan, et al.* 451**CLINICAL PRACTICE****Clinical analysis of 56 cases of simultaneous multiple ground glass nodule in the lung***LIU Guangjie, JU Jianmei, ZHANG Jingjing, et al.* 456**GUIDELINE AND INTERPRETATION****Expert consensus on clinical application of mecapegfilgrastim***ASMC Group in CSCO* 461**REVIEWS AND LECTURES****Research progress in the relationship between inflammatory cytokines and gastric cancer***WANG Yangyang, ZHANG Yiyin, GU Kangsheng.* 466**Research progress in the relationship between vaginal microbiome and occurrence and development of cervical cancer***ZHOU Qiping, GAO Lei.* 472